



# Finspångs AIK Friidrott

Box 15, 61221 Finspång

Besöksadress: Grosvads Idrottsplats – Grosvadsvägen 5

E-postadress: [finspangfriidrott@gmail.com](mailto:finspangfriidrott@gmail.com)

## Protokoll för styrelsemöte i Finspångs AIK Friidrott

Datum och tid: 2023-05-16 kl.20.00

Plats: Teams (se separat email med teams länk)

### 1. Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet

### 2. Närvarande

Erik Hägg, Anders Oskarsson, Freddy Leijon, Daphne Wezenberg, Robert Skoog, Nina Öberg

### 3. Val av justerare

Robert Skoog väljs till justerare (samt ordförande som stående justerare)

### 4. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns

### 5. Senaste mötesprotokoll

Genomgång av mötesprotokoll från 28 februari och från konstituerande styrelsemötet.

### 6. Mötesfrågor

#### 6.1 Tävlingar:

##### • Seriematch 21 maj

Anders informerar styrelsen om läget. Kontroll på anläggning, funktionärer etc. 10 funktionärer kommer från de besökande lagen. Lite kvarstår att göra. Starter är Robban och Daphne. Anders mailar ut info och tar detaljer med de som ska ha olika uppgifter. Banorna kommer att tvättas.

-Inköp av våg för kastredskap har gjorts (beslut fattades på konstituerande styrelsemötet men bokförs på detta protokoll).

##### • Grosvadskampen 10 juni

Anders informerar om läget. Fortfarande stort behov av funktionärer, framförallt grenledare. Hela styrelsen måste hjälpas åt att få in dessa. En stor nyhet ska läggas för föreningen på hemsidan riktat till föräldrarna med uppmaning om att bidra med hjälp. Anders återkommer om han behöver mer stöd.

##### • Skol OS i september

Styrelsen enig om att inleda dialog med skolorna och fortsätta spinna vidare på Alessias koncept tillsammans med skolan. Anders meddelar skolchef Anders Pantzar att vi inte klarar av att genomföra i år men gärna inleder dialog inför nästa år. Alla ledamöter funderar till nästa gång på lämplig person som kan hålla i det.



#### 6.2 Dagläger

Kommer genomföras under vecka 25, måndag-torsdag mellan 09.00 och 12.00.

Samordning krävs med Camp Grosvad som också behöver ledare från friidrotten.

Detta hålls vecka 25 och vecka 27 på tisdagen mellan 10.00 och 15.00.

Ansvariga ledare till daglägret behövs, Anders kollar med lämpliga personer.



### 6.3 Regelbundna samordningsmöten tränargrupper

Diskussion förs kring behov av regelbundna tränarmöten. Exempel på frågor är:

- träningstider
- tävlingar
- utrustning
- vilka ungdomar som ska flyttas mellan grupperna

Struktur för tränarmöten har planerats sen förut, men har inte kommit igång.

Styrelsen beslutar att möte åtminstone ska ske inför varje flytt inomhus och utomhus för att diskutera ovan punkter samt övriga aktuella frågor.

I år börjar inomhusträningarna 9 oktober (vecka 41). På måndagen ställs träningarna in och istället hålls tränarmöte och utrustningen flyttas in. Daphne kallar till mötet.

### 6.4 Uppdatera hemsida

Följande ska uppdateras på hemsidan:

- Ny styrelse
- Protokoll från styrelsemöten (Nina tar uppgiften som dock kräver en del förberedelser och inte kommer lösas nu direkt).
- Våra egna arrangemang (Anders mailar underlag till Nina)

### 6.5 Ansvarsområdes styrelsen

Det finns ett underlag sen förut. Nina ska maila till Erik så han kan uppdatera det.

### 6.6 Status kommunen rörande skötsel av Grosvad

Anders informerar om läget. Actic tar över driften av byggnaderna och behåller all personal som jobbar ute och inne. Från 1 juni ska kommunen ta över driften av anläggningen.

Det är oklart om det kommer att finnas personal som underhåller från det datumet samt hur det kommer fungera med nycklar osv. Anders försöker nå Lizzie på kommunen, han frågar då också om möjlighet att ha en nyckelbox för nyckeln till gånggrinden.

### 6.7 Klädleverantörer

Styrelsen beslutar om att det ska samlas in offerter från några andra leverantörer än nuvarande Trimtex. Robert får till uppdrag att samla in dessa och skicka till styrelsen.

### 6.8 Inköp av utrustning till friidrottslek

Daphne vill köpa in redskap till friidrottslek. Styrelsen beslutar att godkänna det, Nina återkommer med om SISU kan sponsra.

## 7 Övriga frågor

- Utdrag ur belastningsregistret – skjuts till nästa möte
- Rekryteringsprojekt – skjuts till nästa möte
- Upprättande av en förteckning över de nycklar som finns ska göras. Anders gör ett utskick så tas frågan upp på kommande styrelsemöte.

## 8 Nästa styrelsemöte

13 juni, 20.00.

## 9 Mötets avslutande

*Robert Young*      *Erik Hög*